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Deltagere Formand - Morten Næst F. –Morten P Kasser – Kurt A Håndbold - Freja 

Senior - Hanne  Fodbold - Tim Badminton- Kurt  
AFBUD 

Volley – Jan 
AFBUD 

Gymnastik – Helle 

Sponsor - Mette 

Den faste del af dagsordenen:  
1. Valg af referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
4. Punkter fra formanden 
5. Nyt fra udvalgene 
8. Dato for næste bestyrelsesmøde 
9. Eventuelt 
10. Punkter til næste møde 

 
1. Valg af referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (10.5) 
4. Punkter fra formanden 

a. Haltid. Ordning med hallen.  
Vi kan gå med til overgang fra uge 42. Så ledes at Faaborg ØH har hallen til og med uge 41 og 
Bøgebjerg IF så har hallen fra uge 42. 
 

b. Sommerevaluering d.19.8 reminder 
Der kommer en invitation fra ”Fest udvalget” (Morten og Mette) i løbet af juli måned. Hallen 
er inviteret, og de vil gerne deltage. Morten P. sørger for at invitere hallens bestyrelse. 
 

c. Update i forhold til projekter (fodbold, padel oa.)  
Fodbold søger 2 fonde mere til efteråret. Albani og DGI fonde  
Padel kommer under et senere punkt. 
 

d. Bestyrelsesuddannelse DGI (fem gang i sep-nov). Hvem vil med? 
Freja, Tim og Mette undersøger om de kan, vi skal selv tilmelde os, men der skal MEGET gerne 
min. 1 mere med foruden Morten. 
 

e. Udviklingsgruppe – har i tænkt på personer? 
Skriv til Morten C. med min. 1 person som I tænker måske vil være med. Gerne svar fra alle 
afdelinger. 
 

f. Hvis skaden sker. Alle idrætsforeninger som er medlem af DIF og/eller DGI kan anvende deres 
forsikring. 
Alle formænd sørger for at trænere ved besked. Det evt. videre mailes til egne ”vigtige” 
personer.   
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Kontakt Tryg Alarm, som har døgnåbent på tlf. 70 26 06 70 
Oplys: Navn, adresse, forening og foreningens kontaktperson samt police nr. 653-603328 
Læs mere på www.idraettensforsikringer.dk 
 

g. Status ifht. Bøgebjerg IFs forsikringer (se ovenstående hjemmeside) 
Vi har ikke andre forsikringer. Disse blev opsagt for år tilbage, da vi fandt ud af at vi var 
”dobbeltforsikret”. 
 

h. Budgetgennemgang 
Der er ikke de store kommentarer til regnskabet. Vi er jo kun halvvejs. 

 
5. Nyt fra udvalgene 

Freja: Fyns Håndbold Forbund er nedlagt så nu hedder det Region Syddanmark. 
Man vil arbejde for at kampene stadig spilles på Fyn, men i værste tilfælde kan vi risikere at skulle til 
Esbjerg for at spille en kamp. Vi har planer om både dame og herre håndbold fælles træning fra 
start/midt august. 
 
Helle: Spinning og Power Line træner juni med og så er der ferie indtil august engang.  
 
Hanne: Vi mister vores vandgymnastik træner, da hun skal til at læse.  Så lige nu ved vi ikke hvordan det 
bliver løst. 
 
Morgen P.: Pga. skader er det begrænset med beach volley. 
 
Tim: Fodbold vandt deres pulje med lidt hjælp fra et afbud fra det bedste hold. Der er stadig tilgang af 
nye herrespillere. Så ca. 30 mand. Så vi er snart der hvor der kan stilles 2 herrehold. Der er fælles 
sommer træning om onsdagen for alle herre og dame spillere. Damerne tabte desværre alle deres 
kampe, men humøret er stadig i top. Der arbejdes på at finde en ny træner til damerne. 
 

6. Finansiering af padelbanen 
Der er enighed om blandt de fremmødte til mødet. (Afbud fra Kurt J. og Jan Villebro) at Bøgebjerg IF 
lægger de sidste penge, så byggeriet kan påbegyndes snarest. Der er ingen grund til at låne de sidste 
penge i DIF. Ingen ved hvad belægningsgraden på padelbanen vil være, men vi laver en investering for 
byen og for klubben. Vi kan ikke spå om hvor mange år det vil tagefør det er ”tjent” ind. Men vi havde 
en god debat/snak om hvorfor de satser på padel. 
 
 
 
 
 

http://www.idraettensforsikringer.dk/
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7. Arbejde på Ollerup d. 26.8 og 27.8. Har vi fundet folk? 
Den 26/8: status 22/6 det er 6 pers. Fra volley.  Og evt. Morten og Gunhild og Mette Gerber. Morten og 
Jan skal lige finde ud af hvor mange de helt præcist er. Og maile dette svar til Morten C. og Helle 
 
Den 27/8: 6 pers. Fra fodbold indtil videre. Håndbold finder lige et antal og melder det ind til Helle. 
Hvor mange kan hjælpe fra badminton afd.? 
Er der måske nogen fra volley der kan hjælpe om søndagen også, måske nogen som ikke hjælper 
lørdag? Vi skal gerne min. Være 15 pers. om søndagen! 
Der skal vist også findes 4 pers. til mandag eftermiddag: Helle har ikke fået endeligt svar vedr. mandag 
endnu. 
 
 

8. Dato for næste bestyrelsesmøde:  
Mandag d. 28/8 kl. 18.30 Hvis vi ikke skal gøre rent i Ollerup. 
 

9. Eventuelt: HUSK AT DER ER DEADLINE TIL NÆSTE BØGEBLAD DEN 25/7 (Midt i sommerrferien) 
 

10. Punkter til næste møde 


